
 Téma: Moje sportovní hvězda, proč bych chtěl být jako ona? 

 

Hrdina s obrovským srdcem 

 

Jaké je být slavný? Je rozdíl být slavný kvůli nějaké kauze, nebo díky 

skvělým sportovním výsledkům? Já jsem si tyto otázky pokládat nemusel. 

Ne že bych nechtěl něco velkého dokázat, ale nikdy jsem  v žádném sportu  

moc nevynikal. Co se ale mých vzorů týče, mám v téhle věci zcela jasno.  

Pro mne je největší sportovní hvězdou každý hasič, jak profesionální tak  

dobrovolný. Možná si teď někdo klepe na hlavu, ale proč ne? Každý hasič, 

který zachraňuje životy, musí mít velkou fyzickou kondici! Někdy větší 

než leckterý sportovec. Výstroj, kterou nosí  k zásahu na svém těle, váží 18 

kilogramů a v akci s ní operuje i několik hodin bez přestávky. Proto je 

nutné, aby na sobě každý den pracoval a byl fit. Možná nemá tak tvrdý 

trénink, přísný jídelníček a podpůrný tým, který se o něho stará, ale o to 

větší musí mít odvahu. Sportovec určitě potěší  svůj oddíl nebo fanoušky 

své země, kterou reprezentuje. Hasič  zřejmě neudělá šťastnou celou 

republiku, ale velkou radost přináší například své rodině, když se k ní po 

každé směně vrátí živý a zdravý, ale hlavně rodinám, kterým někoho 

blízkého zachrání.  

Pro mne není hasič, který zachraňuje životy lidí, jen sportovec, pro mne to 

je jednoznačně hrdina s obrovským srdcem a velkým sociálním cítěním. 

Nevydělává miliony, není slavný, nezná ho celý svět, ale je rozhodně 

velmi potřebný. A to je pro mne vzor člověka, jakým bych chtěl být! 

Pomáhat lidem! Udělat něco pro druhé, ne jen pro sebe! Neláká mě být  

velkou mediální hvězdou s hloupými aférami, stačí mi být slavný a hlavně 

užitečný pro své blízké okolí, chci být hvězdou pro ně!  
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